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Protokół Nr XXIX/08 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 26 listopada 2008 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 26 listopada 2008 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 26 listopada 2008 roku o godzinie 18.55.  
W XXIX sesji Rady Miejskiej udział wzięło 12 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej:  

• Burmistrz Gminy Czempiń – Dorota Krystyna Lew;  
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak; 
• Zastępca Skarbnika Gminy Czempiń – Halina Łączna; 
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – asp. Dariusz Piotrowski;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 26 listopada 
2008 roku o godzinie 17.00 otworzył XXIX sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz 
gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy                    
12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad XXIX sesji powołała radną ElŜbietę Grygier, która 
wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: 11 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radną ElŜbietę Grygier.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz odczytał treść wniosku 
Burmistrz Gminy Czempiń z dnia 26 listopada 2008 roku w sprawie wprowadzenia do 
porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punktu: „Podjęcie uchwały                    
w sprawie ekwiwalentu pienięŜnego dla członków ochotniczej straŜy poŜarnej”. 
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: 11 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” wprowadziła do 
porządku obrad punkt 4a: „Podj ęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu 
pienięŜnego dla członków ochotniczej straŜy poŜarnej”. 
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Wobec powyŜszego porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej  Czempiniu przedstawiał się 
w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów XXVII i XXVIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
4a. Podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu pienięŜnego dla członków ochotniczej 

straŜy poŜarnej.  
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2008 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków                   
i sposobu przyznawania tych świadczeń. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Czempiń z organizacjami 
pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na rok 2009. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2009. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odrębnej własności lokali w miejscowości 
Słonin. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady powiatu                       
w Śremie w sprawie przekształcenia Szpitala w Śremie, w wyniku którego nastąpi 
likwidacja Poradni Chorób Płuc i Gruźlicy. 

11. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym.  
12. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                      

w okresie międzysesyjnym.  
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
14. Wolne głosy i wnioski.  
15. Zakończenie sesji.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie przyjęła 
powyŜszy porządek obrad.  

 
Do punktu 3 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się z protokołami z XXVII i XXVIII sesji Rady Miejskiej                        
w Czempiniu i uznał, Ŝe są one zgodne z przebiegiem odbytych sesji Rady Miejskiej                    
w Czempiniu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie przyjęła 
protokoły z XXVII i XXVIII sesji Rady Miejskiej w C zempiniu odbytych                   
w dniach 29 października 2008 roku i 19 listopada 2008 roku.  
 

Do punktu 4 porządku obrad:  
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 3 radnych:  

1. Radny Piotr Wojciechowski w sprawach: 
• Powrócił do kwestii targowiska w Czempiniu; wskazał, Ŝe w innych gminach opłata 

jest pobierana za metr kwadratowy zajmowanej powierzchni i wynosi od 1,40 zł do 
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1,80 zł w zaleŜności od warunków panujących na targowisku; Radny Piotr 
Wojciechowski wskazał, Ŝe w tej chwili, z uwagi na warunki pogodowe, targowisko 
nie jest w całości wykorzystane, niemniej jednak naleŜałoby uporządkować kwestię 
wjazdu na targowisko, poniewaŜ w tej chwili dzieje się tak, Ŝe ten, kto przyjedzie 
pierwszy ma moŜliwość stanąć przy krawęŜniku, natomiast pozostali nie mogą 
wjechać dalej na targowisko, w momencie, kiedy przy krawęŜniku są juŜ rozłoŜone 
stanowiska do handlowania. Radny Piotr Wojciechowski poprosił o wyznaczenie 
wjazdu – wskazanie, gdzie znajduje się wjazd na targowisko. Zdaniem radnego Piotra 
Wojciechowskiego zaniŜenie krawęŜnika to jest przejście dla pieszych, a nie wjazd na 
targowisko. Radny Piotr Wojciechowski argumentował, Ŝe jeśli zostanie wyznaczony 
wjazd, nie będzie moŜliwości jego zastawienia i da to moŜliwość wjazdu 
handlującym. Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe powinno zadbać się                          
o uporządkowanie sytuacji na targowisku.   

• Radny Piotr Wojciechowski przypomniał o uchwale podjętej przez Radę Miejską               
w Czempiniu w dniu 20 sierpnia 2008 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na 
bezczynność Urzędu Gminy w Czempiniu, w której Rada Miejska w Czempiniu 
uznała skargę za zasadną i zobowiązała Burmistrza Gminy Czempiń do podjęcia 
działań określonych w uzasadnieniu i przedstawieniu informacji na ten temat po 
upływie trzech miesięcy od dnia podjęcia uchwały. Radny Piotr Wojciechowski 
wskazał, Ŝe minęły trzy miesiące i sześć dni, zaś Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Czempiniu zobowiązany do wykonania tej uchwały nie przedłoŜył jeszcze 
informacji na ten temat. Radny Piotr Wojciechowski poprosił o wyjaśnienie, co w tej 
sprawie zostało zrobione i jakie poczyniono kroki dla wykonania tej uchwały.  

• Radny Piotr Wojciechowski poprosił o przesyłanie radnym informacji                            
o stanie zaawansowania inwestycji wraz z materiałami sesyjnymi, poniewaŜ 
pozwoliłoby to na zapoznanie się z nimi przed sesją, a nie w jej dniu.     

2. Radny Maciej Głochowiak w sprawach:  
• Przypomniał, Ŝe w dniu 30 maja 2008 roku złoŜył interpelację dotyczącą przejścia dla 

pieszych w Jasieniu; do chwili obecnej nie otrzymał odpowiedzi od zarządcy drogi. 
Radny Maciej Głochowiak poprosił o przedłoŜenie kserokopii pisma skierowanego            
w tej sprawie do Wojewódzkiego Zarządu Dróg;  

• W związku z otrzymaniem wykazu inwestycji zrealizowanych na drogach powiatu 
kościańskiego poprosił o przekazanie do prasy lokalnej informacji na temat 
zaangaŜowania środków finansowych we wszystkich gminach oraz zwrócenie się na 
piśmie do Zarządu Dróg Powiatowych o wyjaśnienie przyczyn zaangaŜowania tak 
niskich środków finansowych na terenie gminy Czempiń.  

3. Radny Wojciech Adamski zadał w imieniu swoim i mieszkańców Osiedla Nr 5, pytanie – 
jakie podjęto do tej pory kroki, aŜeby zatrzymać spuszczanie ścieków z dwóch bloków na 
Borówku Starym do Olszynki. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe sprawa toczy się od 
kilku miesięcy i powinna zostać do tej pory rozwiązana.     

 
Na XXIX sesję Rady Miejskiej w Czempiniu przybył radny Krzysztof Giemza, wobec 
czego Rada Miejska w Czempiniu obradowała w składzie 13 – osobowym.   
 
Do punktu 4 a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie ekwiwalentu pienięŜnego dla członków ochotniczej straŜy 
poŜarnej przedstawionego wraz uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę 
Krystynę Lew:  
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Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe wynagrodzenie za udział               
w akcji lub szkoleniu jest określone w ustawie o ochronie przeciwpoŜarowej i nie moŜe być 
większe jak 1/175 część przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia i wynosi 16,96 zł. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe na posiedzeniu Zarządu Powiatowego 
Ochotniczych StraŜy PoŜarnych ustalono, Ŝe stawki te będą w takiej samej wysokości dla 
straŜaków z terenu powiatu i te właśnie zostały zaproponowane w projekcie uchwały. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe na terenie kraju stawki te kształtują się 
róŜnie – od 2 zł do 16,96 zł.  
 
Radny Wojciech Adamski poprosił o uściślenie, poniewaŜ w wyjaśnieniu powiedziano, Ŝe 
ekwiwalent ten jest za udział w szkoleniu lub akcji, tymczasem w uchwale mówi się                         
o ekwiwalencie za utracony zarobek. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe zrodziły się 
wśród radnych wątpliwości, poniewaŜ w jego rozumieniu – utracony zarobek ma miejsce 
tylko wówczas, jeśli ktoś pracuje i zostanie wezwany do akcji, a zakład pracy nie wypłaci mu 
wynagrodzenia za czas, kiedy pracy nie wykonywał i wówczas składa stosowne oświadczenie 
i ma wypłacony ekwiwalent za utracony zarobek; tymczasem Burmistrz w wyjaśnieniu 
powiedziała, Ŝe ekwiwalent otrzymuje się za udział w akcji lub szkoleniu, co moŜna 
zrozumieć w ten sposób, Ŝe straŜak otrzyma ekwiwalent niezaleŜnie od tego, czy w czasie 
akcji powinien być w pracy, czy teŜ nie, np. popołudniami.       
 
Radny Jerzy KrzyŜostaniak wyraził wątpliwość, co do zasadności ustalenia wysokości opłat 
za udział w akcjach ratowniczych, poniewaŜ z zasady w akcjach ochotniczej straŜy poŜarnej 
bierze udział ten, kto chce i musi liczyć się z faktem, Ŝe poniesie określony koszt. Zdaniem 
radnego Jerzego KrzyŜostaniaka, jeśli zaczynamy płacić za działanie w straŜy poŜarnej, to 
przestaje ona mieć charakter ochotniczego działania, a zaczyna mieć charakter zarobkowy.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe                      
w uchwale jest wyraźny zapis, Ŝe ekwiwalent wypłaca się za utracone wynagrodzenie z tytułu 
niewykonywania w tym czasie swojej pracy zawodowej. Radny Krzysztof Sankiewicz 
wskazał, Ŝe uchwała taka nie jest nowum w prawie miejscowym stanowionym przez rady 
gmin, poniewaŜ ustawa dawała moŜliwość wypłacania takiego ekwiwalentu wcześniej. Radny 
Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe do tej pory nie było w gminie Czempiń przypadku, aby 
ktoś zgłosił się z roszczeniem wypłaty ekwiwalentu za utracone wynagrodzenie, jednakŜe 
ustawodawca nałoŜył na rady gmin obowiązek ustalenia wysokości ekwiwalentu na wypadek 
gdyby do takich sytuacji dochodziło.  
 
Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe nieprecyzyjność tych przepisów leŜy po stronie 
ustawodawcy, jednakŜe moŜe dojść do sytuacji, w której rolnik indywidualny lub osoba 
prowadząca jednoosobową firmę będzie członkiem druŜyny ochotniczej straŜy poŜarnej                    
i wówczas rodzi się wątpliwość, czy im równieŜ naleŜy się ekwiwalent. Radny Piotr 
Wojciechowski wskazał, Ŝe ustawa ta jest niedoskonała.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 8 głosami „za”, przy braku 
głosów „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę                            
Nr XXIX/167/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 listopada 2008 roku                  
w sprawie ekwiwalentu pienięŜnego dla członków ochotniczej straŜy poŜarnej 
przedstawioną wraz uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę 
Krystynę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2008 rok przedstawionego wraz uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy Czempiń – 
Halinę Łączną: 
 
Zastępca Skarbnika Gminy Czempiń – Halina Łączna poprosiła o dokonanie poprawek                 
w przedłoŜonym Radzie Miejskiej w Czempiniu projekcie uchwały w następujących 
punktach:  

1. w załączniku nr 2 – naleŜy dodać 850 zł do dotacji przeznaczonych dla OSP; co 
powoduje jednocześnie zmniejszenie o tą kwotę wydatków w paragrafie 2820 w tym 
samym rozdziale;  

2. w treści uchwały zmienia się kwota dotacji, które zwiększają się o kwotę 850 zł;  
3. w załączniku nr 3 naleŜy zmienić oczywisty błąd pisarski – w pozycji 7 naleŜy 

zmienić kwotę 115 000 zł na 75 000 zł; 
4. w załączniku nr 4 w pozycji 11 naleŜy zmienić datę na rok 2010.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIX/168/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 listopada 2008 
roku zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2008 rok przedstawioną wraz uzasadnieniem przez Zastępcę Skarbnika Gminy 
Czempiń – Halinę Łączną.           
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu 
przyznawania tych świadczeń przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownik 
Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandrę Marciniak uwag nie 
wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIX/169/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 listopada 2008 
roku w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków               
i sposobu przyznawania tych świadczeń przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Kierownik Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandrę 
Marciniak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Czempiń z organizacjami 
pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego 
na rok 2009 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownik Referatu 
Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandrę Marciniak uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIX/170/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 listopada 2008 
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roku w sprawie programu współpracy Gminy Czempiń z organizacjami 
pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na rok 2009 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownik 
Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandrę Marciniak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2009 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownik Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandrę Marciniak: 
 
Radny Piotr Wojciechowski złoŜył wniosek wykreślenie w załączniku do projektu uchwały – 
Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok – 
punkt III podpunkt 4 – o treści: „…uczenie obliczania stęŜenia alkoholu we krwi”. Radny 
Piotr Wojciechowski argumentował, Ŝe działania profilaktyczne powinny przyczyniać się do 
zmniejszenia ilości pitego alkoholu, nie natomiast do uczenia obliczania jego ilości we krwi.   
 
Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy 
Czempiń Dariusz Piotrowski wyjaśnił, Ŝe od kilku lat Gminna Komisja Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych prowadzi zajęcia z adeptami sztuki prowadzenia samochodów; do 
tego celu gmina zakupuje z Państwowej Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
materiały informacyjne- edukacyjne uświadamiające przyszłych kierowców o szkodliwości 
spoŜywania alkoholu i wpływu alkoholu na organizm kierowcy. Pan Dariusz Piotrowski 
wyjaśnił, Ŝe podejmowanie tych działań nie ma na celu nauki kalkulowania, ile moŜna wypić 
alkoholu, Ŝeby moŜna było kierować, natomiast ma na celu uświadomienie, Ŝe kaŜda dawka 
wypitego alkoholu będzie miała wpływ na organizm kierowcy. Dariusz Piotrowski 
poinformował, Ŝe na kaŜdym spotkaniu, które jest przez niego prowadzone wszystkie osoby 
otrzymują informatory oraz liczniki w postaci tarczy, na podstawie których, po uwzględnieniu 
czynników takich, jak: płeć, waga oraz ilość i rodzaj spoŜytego alkoholu, z duŜym 
prawdopodobieństwem mogą obliczyć stęŜenie alkoholu we własnym organizmie. Pan 
Dariusz Piotrowski poinformował, Ŝe w ostatnim czasie zostały równieŜ zaprezentowane tzw. 
„alkogogle”, które imitują percepcję człowieka po spoŜyciu określonej dawki alkoholu. Pan 
Dariusz Piotrowski wskazał, Ŝe jest przekonany do zasadności takich spotkań i podejmowania 
tego typu działań, poniewaŜ zawsze uczestnicy są przekonani, Ŝe tak małe dawki alkoholu nie 
mają wpływu na organizm kierowcy. Pan Dariusz Piotrowski wskazał, Ŝe te działania mają 
charakter obrazowy i praktyczny i uświadamiają młodym ludziom, Ŝe kaŜda ilość wypitego 
alkoholu ma wpływ na organizm kierowcy i nie powinni prowadzić w stanie po spoŜyciu 
alkoholu lub w stanie nietrzeźwości.   
 
Radny Włodzimierz Kuciak wskazał, Ŝe moŜna by w to miejsce zaproponować inne zadanie 
do realizacji lub zaproponować inne sformułowanie tego zadania.  
 
Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe zamiast zaproponowanego sformułowania moŜna 
zastosować np. „zapoznanie” ; lub „poinformowanie”.  
 
Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy 
Czempiń Dariusz Piotrowski wskazał, Ŝe być moŜe faktycznie sformułowanie zawarte                   
w projekcie uchwały moŜe budzić pewne wątpliwości, moŜna zatem dokonać jego 
wykreślenia i pozostawić w tym punkcie jedynie podpunkt o treści: „prowadzenie zajęć 
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edukacyjnych dotyczących wpływu alkoholu na organizm kierowcy”, w których zawierają się 
jednocześnie zadania dotyczące informowania przyszłych kierowców o wpływie alkoholu na 
ich organizm.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 9 głosami „za”, przy braku 
głosów „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących” się wykreśliła w załączniku do 
projektu uchwały – Gminny Program Profilaktyki i Ro związywania Problemów 
Alkoholowych na 2009 rok – punkt III podpunkt 4 – o treści: „…uczenie 
obliczania stęŜenia alkoholu we krwi”. 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIX/171/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 listopada 2008 
roku w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2009 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownik 
Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Aleksandrę Marciniak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie ustanowienia odrębnej własności lokali w miejscowości 
Słonin przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Gruntami Urzędu Gminy w Czempiniu Romana Skrzypczaka uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIX/172/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 listopada 2008 
roku w sprawie ustanowienia odrębnej własności lokali w miejscowości Słonin 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Gruntami Urzędu Gminy w Czempiniu Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady powiatu                       
w Śremie w sprawie przekształcenia Szpitala w Śremie, w wyniku którego nastąpi likwidacja 
Poradni Chorób Płuc i Gruźlicy przedstawionego wraz uzasadnieniem przez 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza uwag nie 
wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIX/173/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 listopada 2008 
roku w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady powiatu w Śremie                   
w sprawie przekształcenia Szpitala w Śremie, w wyniku którego nastąpi 
likwidacja Poradni Chorób Płuc i Gru źlicy przedstawioną wraz uzasadnieniem 
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa 
Sankiewicza. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załącznik nr 
10 i 11 do niniejszego protokołu: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wyjaśniła do punktu 64: „ Spotkanie                  
z Wiceministrem Infrastruktury w sprawie drogi S5” -  podczas tego spotkania Wiceminister 
Infrastruktury zdementował pogłoski jakoby droga S5 nie miała być budowana; wskazał on, 
Ŝe wszystkie działania są realizowane zgodnie z planem i na czwarty kwartał 2009 roku 
przewiduje się zakończenie etapu przygotowawczego do wykonania prac, przetarg na 
wykonanie i nadzór prac ma zostać przeprowadzony w I kwartale 2010 roku, rozpoczęcie 
prac w kwietniu 2010 roku, zaś ich zakończenie planuje się na 30 listopada 2011 roku. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe nie ulegają zmianie plany dotyczące remontu 
drogi nr 5 przebiegającej przez Głuchowo i Jarogniewice.     
 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
w okresie międzysesyjnym:  

1. uczestniczył w spotkaniu z Wiceministrem Rolnictwa, które odbyło się w Kościanie 
oraz w uroczystościach w Racocie, podczas których zostali wyróŜnieni zasłuŜeni 
rolnicy z powiatu kościańskiego  

2. uczestniczył w podsumowaniu działalności Ośrodka Doradztwa Rolniczego odbytego 
w BieŜyniu; 

3. zorganizował wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Czempiniu;  
4. pełnił w kaŜdą środę miesiąca dyŜur w Urzędzie Gminy w Czempiniu.  
5. do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma:  

• Burmistrza Gminy Czempiń z dnia 17 listopada 2008 roku przekazujące skargę 
Pana Leonarda RoŜynka dotyczącą zadań Dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu – załącznik nr 12 do niniejszego protokołu;  

• Pismo OSP Srocko Wielkie – z dnia 21 listopada 2008 roku – załącznik nr 13 
do niniejszego protokołu. 

 
Do informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności w okresie 
międzysesyjnym: 
 
Radny Maciej Głochowiak w kwestii skargi Pana Leonarda RoŜynka – wskazał, ze ma 
świadomość, iŜ to Rada Miejska w Czempiniu jest zobowiązana do załatwienia tejŜe skargi, 
jednakŜe nie jest powiedziane, Ŝe to Komisja Rewizyjna ma zająć się tą sprawą.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe 
istotnie do tej pory było tak, Ŝe to właśnie Komisja Rewizyjna badała skargi, które wpływały 
do Rady Miejskiej w Czempiniu i nie było do tej pory innych wniosków, kto powinien się 
tymi kwestiami zajmować.  
 
Radny Maciej Głochowiak zawnioskował, aby Komisja Rewizyjna nie rozpatrywała tej 
sprawy, a zajęła się nią cała Rada Miejska w Czempiniu, zaś Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Czempiniu powinien złoŜyć wniosek do Burmistrza Gminy Czempiń o uzyskanie 
dokumentacji, która pozwoli na rozpatrzenie tejŜe skargi na posiedzeniu wspólnym Komisji.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe jeśli 
Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Czempiniu nie podejmie się zbadania tejŜe skargi, to 
naleŜy wówczas powołać komisję do jej zbadania i przedstawienia wniosków Radzie 
Miejskiej w Czempiniu. 
 
Radny Piotr Wojciechowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wskazał, Ŝe radni Rady 
Miejskiej w Czempiniu zapoznali się z treścią tej skargi. Radny Piotr Wojciechowski 
poinformował, Ŝe był obejrzeć teren, o którym mowa w przedmiotowej skardze i ocenia, Ŝe to 
co zostało w skardze zapisane nie jest w stu procentach prawdą. Radny Piotr Wojciechowski 
wskazał, Ŝe jeśli Komisja Rewizyjna miałaby się ta sprawą zająć, to na pewno konieczne 
będzie jej kompleksowe rozpatrzenie. Radny Piotr Wojciechowski wskazał, Ŝe budzi 
wątpliwości zasadność takiej inwestycji w tym właśnie miejscu.         
 
Radny Maciej Głochowiak wskazał, Ŝe jest świadomy, Ŝe to Rada Miejska w Czempiniu 
powinna zająć się rozpatrzeniem tej skargi, jednakŜe ma wątpliwości co do tego, Ŝe powinna 
jej rozpatrzeniem zająć się właśnie Komisja Rewizyjna.   

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz przyznał, Ŝe do tej 
pory nie było innych wniosków, kto ma zajmować się rozpatrywaniem takich skarg, dlatego 
teŜ została ona skierowana do Komisji Rewizyjnej.  
 
Radny Maciej Głochowiak zawnioskował, aby sprawą rozpatrzenia skargi zajęła się cała 
Rada Miejska w Czempiniu, a Przewodniczący wystąpił do Burmistrza Gminy Czempiń                  
z wnioskiem o udostępnienie dokumentacji w tej sprawie, wówczas na posiedzeniu kaŜdej              
z komisji mogą się one wypowiedzieć, czy skarga jest zasadna, czy teŜ nie.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, Ŝe 
skargę będzie rozpatrywała cała Rada Miejska w Czempiniu, jednakŜe w skład jej wchodzi 
Komisja Rewizyjna, która bada tą skargę i przedstawia Radzie wnioski i propozycje jej 
rozpatrzenia; w procedurze tej chodzi o uniknięcie sytuacji, w której wszyscy radni będą 
udawali się na wizje lokalne. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe jeśli Komisja 
Rewizyjna uzna, Ŝe nie jest w stanie skargą się zająć, to wówczas z grona Rady Miejskiej  
Czempiniu zostanie powołana w tym celu specjalna komisja.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe nie będzie konieczności 
powoływania w tej sprawie biegłego, poniewaŜ w posiadaniu Urzędu Gminy w Czempiniu są 
stosowne dokumenty z Wojewódzkiego Nadzoru Budowlanego, z których wynika, Ŝe 
pozwolenie zostało wydane zgodnie z prawem, natomiast cały staw został wykonany 
niezgodnie z pozwoleniem, dlatego teŜ Wojewódzki Inspektor Nadzoru Budowlanego wydał 
nakaz zebrania części wału i nasypania od drugiej strony. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe Leonard RoŜynek wskazuje, iŜ wyciek zauwaŜył 8 listopada 2008 roku, jednakŜe 
pracownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu wyciek ten zauwaŜył 13 listopada 
2008 roku, jednakŜe „jeden drugiemu o tym nie powiedział”. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe jeśli chodzi o porządek lub jego brak pozostawiony na miejscu awarii, to 
okazuje się, Ŝe po skończeniu w nocy jej usuwania przez pracowników Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu następnego dnia rano miała miejsce kolejna awaria i pracownicy 
na nią się udali i dopiero po usunięciu awarii na ulicy Łąkowej rozpoczęto prace porządkowe 
po awarii na terenie naleŜącym do Leonarda RoŜynka. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 



 10 

wskazała, Ŝe rolą Komisji Rewizyjnej jest przeprowadzenie postępowania wyjaśniającego              
w tej sprawie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe 
sprawa ta nie moŜe być przedstawiana w taki sposób, Ŝe mają miejsce animozje pomiędzy 
pracownikiem Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu a mieszkańcem gminy, 
poniewaŜ urzędnik ma obowiązek załatwiać wszystkie sporawy petenta z uprzejmością i nie 
moŜe działać na zasadzie robienia komuś na złość. Zdaniem radnego Krzysztofa Sankiewicza 
– w tej sprawie równieŜ zareagować powinna Burmistrz Gminy Czempiń i zwrócić uwagę 
Dyrektorowi Zakładu Gospodarki Komunalnej, Ŝe w taki sposób nie powinien działać. 
 
Radny Maciej Głochowiak zauwaŜył, Ŝe w zasadzie wszytko, co jest potrzebne do 
rozpatrzenia tej skargi zostało powiedziane przez Burmistrz Gminy Czempiń. 
 
Radca prawny Urzędu Gminy w Czempiniu Roman Hojan wskazał, Ŝe zgodnie z Kodeksem 
postępowania administracyjnego – skargę na kierownika jednostki organizacyjnej rozpatruje 
rada gminy, zatem tylko i wyłącznie rada gminy moŜe przeprowadzić to postępowanie                    
i wydać rozstrzygnięcie. Roman Hojan wskazał, Ŝe Komisja, która będzie się tą sprawą 
zajmowała moŜe zadawać pytania, zgłaszać wnioski, Ŝądać wyjaśnień, Ŝądać przybycia na 
posiedzenie komisji osób, które mogą mieć wiedzę w tym zakresie. Roman Hojan wskazał, Ŝe 
jeśli postępowanie zostałoby przeprowadzone przez Burmistrza Gminy, to wówczas byłoby 
ono wadliwe i takie rozstrzygnięcie moŜna by było wówczas zakwestionować. Roman Hojan 
podkreślił, Ŝe cała procedura naleŜy do rady gminy.  
 
Radny Maciej Głochowiak wskazał, Ŝe mówił o przygotowaniu tegoŜ materiału przez 
Burmistrza Gminy Czempiń, a nie o rozpatrzeniu skargi.            
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Macieja Głochowiaka, czy jeśli Komisja Rewizyjna zgłosi 
się do Burmistrza Gminy Czempiń o przygotowanie wszystkich dokumentów w tej sprawie              
i ich przedłoŜenie Komisji, która zajmie się tą skargą, to czy działanie to będzie właściwe, 
Radca prawny Urzędu Gminy w Czempiniu Roman Hojan wyjaśnił, Ŝe działanie to wówczas 
będzie poprawne.     
  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz przypomniał, ze 
Komisja Rewizyjna podejmowała juŜ tego typu działania, poniewaŜ wcześniej były 
rozpatrywane przez nią skargi, dlatego nie powinno być w dniu dzisiejszym wątpliwości co 
do tego, w jaki sposób komisja powinna działać.  
 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

1. Radnego Wojciecha Adamskiego: 
• jakie podjęto do tej pory kroki, aŜeby zatrzymać spuszczanie ścieków z dwóch 

bloków na Borówku Starym do Olszynki – Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wyjaśniała, Ŝe kwestie dotyczące technicznych czynności, jakie zostały podjęte 
zostaną wyjaśnione na piśmie przez Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej  
w Czempiniu; natomiast co do czynności administracyjnych, które zostały podjęte 
przez Urząd Gminy w Czempiniu – sprawa została przekazana do zbadania przez 
Radce prawnego Urzędu Gminy w Czempiniu, gdyŜ pojawiły się nowe 
okoliczności – pismo z Agencji Nieruchomości Rolnych, Radca Prawny Urzędu 
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Gminy w Czempiniu skonsultował się z mecenasem Szewczykiem z WOKiSS- u              
i po konsultacji zostanie wydana stosowna opinia prawna w tej sprawie i na tej 
podstawie zostaną podjęte odpowiednie działania.     

2. Radnego Macieja Głochowiaka:  
• w sprawie interpelacji z dnia dniu 30 maja 2008 roku – sposób załatwienia sprawy 

zostanie przedstawiony przez odpowiedni Referat Urzędu Gminy w Czempiniu;  
• w sprawie informacji na temat inwestycji powiatowych – Burmistrz Dorota 

Krystyna Lew wskazała, Ŝe radny równieŜ moŜe skorzystać z obecności prasy                
i swoje spostrzeŜenia przekazać, Burmistrz jednakŜe swoją opinię na ten temat 
wyrazi równieŜ;  

3. Radnego Piotra Wojciechowskiego: 
• w sprawie targowiska – Burmistrz Dorota Krystyna Lew przyznała, Ŝe jest 

konieczność poszerzenia wjazdu na plac do targowania, poniewaŜ być moŜe 
wymusi to konieczność zmiany ustawienia handlujących i ułatwi to mieszkańcom 
korzystanie z tego targowiska;  

• w sprawie sprawozdań z realizacji inwestycji - Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe informacja ta jest składana na skutek interpelacji pana Macieja 
Głochowiaka i zgodnie z jej intencją radni otrzymują sprawozdanie kaŜdorazowo 
przed sesją Rady Miejskiej w Czempiniu; 

• w sprawie uchwały Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 20 sierpnia 2008 roku – 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe Przewodniczący Rady Miejskiej             
w Czempiniu nie mógł udzielić radnym odpowiedzi w tej kwestii, poniewaŜ 
takowej nie uzyskał od Burmistrz Gminy Czempiń z uwagi na następujące 
okoliczności -  w dniu wczorajszym o godzinie 15.00 odbyło się posiedzenie sądu 
w tej sprawie, o którym informacje szczegółowe uzyskała w dniu dzisiejszym                  
i jest przygotowywana odpowiedź w tej sprawie. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe po podjęciu uchwały przez Radę Miejską w Czempiniu w dniu                
15 września 2008 roku odbyło się spotkanie w Urzędzie Gminy w Czempiniu                
z właścicielami tych gruntów leŜących wzdłuŜ nieistniejącej drogi; po tym 
spotkaniu w miesiącu wrześniu zgłosiło się czterech rolników, których grunty leŜą 
wzdłuŜ tej drogi i poinformowali, Ŝe występują w tej sprawie na drogę sądową               
o nabycie tych gruntów; po przeanalizowaniu w sądzie zaszłości okazało się, Ŝe 
taki wniosek moŜe zostać złoŜony przez jednego tylko rolnika, który wystąpił                
o nabycie gruntu z dniem 4 listopada 1971 roku na mocy prawa własności części 
nieruchomości. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe odbyły się trzy 
posiedzenia sądu, jednakŜe wskutek nieporozumień związanych z nową numeracją 
ksiąg wieczystych, postanowiono, Ŝe sąd wyda rozstrzygnięcie w tej sprawie 
dopiero w dniu 15 grudnia 2008 roku. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, 
Ŝe do tej pory nie mogła wydać decyzji o przystąpieniu do odtwarzania tej drogi, 
poniewaŜ w momencie, kiedy sąd przychyli się do wniosku mieszkańca, nie 
będzie mogło mieć miejsce takie rozwiązanie, poniewaŜ własność tego gruntu 
przerwie jego ciągłość i odtworzenie drogi nie będzie moŜliwe. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
otrzyma na ten temat informacje na piśmie w dniu jutrzejszym.       

 
Radny Wojciech Adamski w kwestii swojej interpelacji, wskazał, Ŝe Zakład Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu w tej sprawie przez okres półrocza nie zrobił nic. Radny Wojciech 
Adamski wskazał, Ŝe podczas spotkania przedstawicieli Gminy, ZGK i Spółdzielni 
Mieszkaniowej, do której naleŜy blok, wszyscy próbowali udowodnić sobie swoje racje – 
jedni mówili, Ŝe ten rurociąg jest, inni, Ŝe go nie ma, ZGK wskazywał, Ŝe gmina wie od 
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siedmiu lat, Ŝe ścieki te odpływają do Olszynki. Radny Wojciech Adamski wyraził oburzenie 
faktem, Ŝe na wizję lokalną dotyczącą stwierdzenia, czy rurociąg ten jest zatkany, z Urzędu 
Gminy w Czempiniu został przysłany pracownik wraz ze staŜystą, zaś osoby, które były 
obecne podczas pierwszego posiedzenia – Zastępca Burmistrza i Kierownik Referatu 
Inwestycji i Infrastruktury Technicznej na spotkanie nie przyszli. Radny Wojciech Adamski 
wskazał, Ŝe Spółdzielnia Mieszkaniowa przedstawiła dokumenty potwierdzające przekazanie 
rurociągu do majątku gminy. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe nie jest dla niego 
zrozumiała sytuacja, w której gmina nie chce usunąć awarii swojego majątku. Radny 
Wojciech Adamski wskazał, Ŝe sprawa ta powinna zostać załatwiona ze względów ochrony 
środowiska. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe jeśli właścicielem rurociągu jest gmina, 
płaci za odprowadzanie tych ścieków, to jasne jest, Ŝe gmina powinna doprowadzić do 
wyremontowania tej awarii. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe skandalem jest, Ŝe do dnia 
dzisiejszego nikt nie zajął się profesjonalnie rozwiązaniem tej kwestii. Zdaniem radnego 
Wojciecha Adamskiego przyczyną zaistniałej sytuacji jest zarwanie się jednej studzienki               
w rurociągu. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe nie moŜna czekać na rozwiązanie tej 
kwestii, poniewaŜ będzie to miało negatywne skutki dla środowiska.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe od Prezesa HELIOS – u 
wpłynęło pismo, w którym informuje, Ŝe chciałby rozwiązać umowę pomiędzy klubem                    
a gminą dotyczącą prowadzenia stadionu. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe                 
w najbliŜszych dniach odbędzie się spotkanie z Prezesem Klubu HELIOS i jeśli dojdzie do 
porozumienia, to wówczas równieŜ w projekcie budŜetu zostaną poczynione stosowne 
zmiany w sytuacji, gdyby klub zrezygnował z prowadzenia stadionu.  
 
Do punktu 13 porządku obrad:  
 
W wolnych głosach i wnioskach:  
 
Radny Władysław Matysiak poprosił o wyjaśnienie do wykazu zarządzeń przedstawionych 
przez Burmistrz Gminy – w punkcie 6 – dotyczące wykazu nieruchomości przeznaczonych do 
oddania w najem pod tor samochodów terenowych w Srocku Wielkim – teren byłego 
wysypiska śmieci.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe dwóch mieszkańców gminy 
Czempiń zwróciło się z wnioskiem o wydzierŜawienie terenu po byłym wysypisku śmieci, 
gdyŜ grunty, które oni posiadają są przylegle do nich i chcieliby powiększyć ten teren                    
i przygotować tor do jazdy krosowej. Zdaniem Burmistrz Doroty Krystyny Lew 
wydzierŜawienie tego terenu będzie z poŜytkiem dla gminy Czempiń.    
 
Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe nie jest zadowolony z odpowiedzi, jaką uzyskał              
w sprawie gruzu na zadaną przez siebie interpelację. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe 
chciałby, aby wszyscy dowiedzieli się, jaka była odpowiedź Burmistrza w tej kwestii,                    
a zwłaszcza ci, którzy zadają jemu jako radnemu pytania w tej sprawie. Radny Aleksander 
Wieliński przytoczył treść otrzymanego pisma – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. Radny Aleksander Wieliński podkreślił, Ŝe sprawa gruzowania poszczególnych 
miejsc na terenie gminy Czempiń powinna być konsultowana z sołtysami i przewodniczącymi 
zarządów osiedli. Radny Aleksander Wieliński zaproponował, aby sprawdzić, jaki jest 
obecnie stan ulicy Polnej od miejsca, gdzie kończy się terlinka – nie moŜna praktycznie 
przejść.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poprosił, aby 
uwaga radnego Aleksandra Wielińskiego została uwzględniona w działaniach 
podejmowanych w przyszłości przez Urząd Gminy w Czempiniu – decyzje o równaniu 
poszczególnych dróg powinny być konsultowane z przewodniczącymi zarządów osiedli oraz 
sołtysami.  
 
Radny Aleksander Wieliński zwrócił uwagę na powtarzające się przypadki braku wody                
w godzinach od 3.30 do rana; w momencie, kiedy informował o nich słuŜby komunalne, 
otrzymał informację, Ŝe jest to wina części sprzętu, który powinien zostać wymieniony, co 
wymaga nakładów finansowych. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe środki na ten cel 
moŜna by uzyskać dzięki podłączeniom do sieci kanalizacji sanitarnej tych osób, które mają 
taką moŜliwość, a z niej nie korzystają. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe przy liczbie 
150 nie podłączonych posesji, moŜna mówić o sporych środkach, które zasiliłyby budŜet 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i pozwoliły na wykonanie wielu napraw. Radny Aleksander 
Wieliński wskazał, Ŝe Rada Miejska w Czempiniu otrzyma w najbliŜszym czasie propozycje 
taryf za wodę i odprowadzanie ścieków i moŜna spodziewać się po raz kolejny podwyŜki.   
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 w Czempiniu Grzegorz Marciniak wskazał na 
problem, jakim jest bardzo niskie ciśnienie wody, zwłaszcza w godzinach między 1.30 a 
10.30.  
              

 
Wobec wyczerpania porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął 
posiedzenie. 
 
 
Protokołował:                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej  
Inspektor                                                                                            w Czempiniu  
mgr M. Głucha                                                                           /-/ Krzysztof Sankiewicz  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


